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ورزش ایران

متقیان، نامزد جایزه 
 بهترین ورزشکار

 2021 شد
کمیتــه پارالمپیک آســیا، هاشــمیه 
متقیان را به عنــوان نامزد دریافت جایزه 
انتخاب   2021 ســال  زن  ورزشکار  بهترین 

کرد.
کمیته پارالمپیک آســیا روز گذشــته 
جایــزه  دریافــت  نامزدهــای  اعــام  بــا 
بهترین ورزشــکار ســال 2021 قــاره کهن 
به  را  متقیــان  هاشــمیه  زنــان،  بخــش  در 
ورزشــکار  بهترین  دریافت  نامــزد  عنوان 
زن ســال 2021 کرد. از میان اسامی اعام 
شــده، نام هاشــمیه متقیــان، ملی پوش 
دوومیدانی  رشته  در  کشــورمان  پرافتخار 
نیز به چشــم می خورد که در سال گذشته 
میــادی موفــق بــه کســب مــدال طای 

بازی های پارالمپیک توکیو شد.
عاوه بــر متقیان، ســویئو ســئون از 
کره در رشته تنیس روی میز، ژیائویان ون 
از چین در رشته دوومیدانی، لئانی راتری 
اوکتیــا از اندونــزی در رشــته بدمینتــون و 
بهاوینــا پاتــل از هند در رشــته تنیس روی 
میــز به عنوان نامــزد دریافت ایــن جایزه 
معرفی شــده اند .روح اله رســتمی نیز در 
جایزه  این  دریافت  نامــزد  مردان،  بخش 

معرفی شد.

خداحافظی سرمربی 
تیم ملی با دبیری 

تیروکمان
فدراســیون  دبیــر  پاکــزاد،  بهــزاد 
تیروکمــان که همزمان هدایــت فنی تیم 
برعهــده  را  کشــورمان  تیروکمــان  ملــی 
دارد، بــه واســطه تغییر و تحولاتــی که در 
آینده ای نزدیک قرار اســت در این رشــته 
در حــوزه مدیریتی انجام شــود، تصمیم 
مجموعــه  ایــن  در  آرام  آرام  کــه  گرفتــه 
کمرنگ تــر شــود. برهمین اســاس، او در 
اولین قدم تصمیم دارد کرســی دبیری را 

واگذار کند.
آیــا  اینکــه  مــورد  در  پاکــزاد  بهــزاد 
دبیــری  پســت  بی خیــال  نــدارد  قصــد 
روی  فقــط  را  اصلــی اش  تمرکــز  و  شــده 
هدایــت فنــی تیــم ملــی داشــته باشــد، 
ملی  تیم  مســئولیت  که  می گوید:»روزی 
اختصاصی  مربــی  را بــر عهــده گرفتــم، 
برعهده  مــن  مســئولیت  و  بودم  نعمتی 
پارســا، نایب رئیس فدراســیون قرار داده 
شــد تا او کارهای اداری را انجام دهد و من 
به  باشم.  داشــته  را  مربیگری  مســئولیت 
نظرم مشــکلی هم پیــش نیامــد و کارها 
طبــق برنامــه پیــش رفــت، اما حــالا این 
برنامــه را دارم و به احتمال فراوان پســت 
دبیــری را تحویــل می دهــم.« ســرمربی 
وضعیــت  دربــاره  ریکــرو  ملــی  تیــم 
ملی پوشــان ریکرو و جوانگرایــی در تیم 
ملــی نیــز می گوید:»فدراســیون بعــد از 
نتایــج  بــا  رابطــه  در  المپیــک  بازی هــای 
فنی  کمیته  رســید.  جمع بندی  بــه  ریکرو 
هم جلســه ای در این خصوص داشــت و 
به ایــن نتیجه رســید با توجه به سیاســت 
کل کشــور و تحریم ها، اعزام ها به شــکل 

کیفی باشد. «

سقوط برادران 
عالمیان در رده بندی 

جهانی
رتبه بنــدی  در  عالمیــان  نیمــا  و  نوشــاد 
گذشــته  به  نســبت  جهانی  فدراســیون  جدید 
جهانی  فدراسیون  داشــتند.  چشمگیری  افت 
تنیس روی میــز، رتبه بندی جدیــد بازیکنان را 
در ماه فوریه ســال  2021 اعام کرد. بر اســاس 
این رنکینگ، نوشاد و نیما عالمیان، دو ستاره 
و بــرادر افتخارآفریــن تنیــس روی میــز ایــران 
به نســبت گذشــته افــت جــدی را در رنکینگ 
جهانی تجربه کردند. اما امیر حسین هدایی و 
امین احمدیان که در مســابقات آلمان حضور 
داشــتند برعکس این دو برادر نامدار توانستند 
رنکینــگ خــود را بهبود ببخشــند. نوشــاد در 
رتبه بندی جدید جهانی در حالی رتبه 74 دنیا 
را به خــود اختصــاص داد که پیــش از این رتبه 
70 جهــان در اختیــار او بــود. همچنیــن، نیما 
عالمیان نیز که پیش از ایــن رتبه 127 جهان را 
در اختیار داشــت، در حال حاضــر به رتبه 132 
دنیا نزول درجه پیدا کرده اســت. امیرحســین 
هدایی و امیــن احمدیان امــا از رتبه های 157 
و 198 بــه رتبــه 154 و 190 ارتقــا پیــدا کردنــد. 
در بخــش زنــان نیــز ندا شهســواری، مهشــید 
اشــتری و مریم صامت نیز به ترتیب رتبه های 
211، 342 و 413 رتبه بنــدی جهانــی را به خود 

اختصاص دادند.

تاریخ رقابت های 
بوکس بازی های 
آسیایی اعلام شد

سایت رســمی بازی های آســیایی 2022 
هانگــژو، زمان برگزاری مســابقات رشــته های 
مختلــف از جمله بوکس را اعام کرد. ســایت 
برگــزاری مســابقات به صــورت رســمی تاریخ 
اعام  را  مختلف  رشته های  مسابقات  برگزاری 
کرد به این ترتیب که رقابت های رشــته بوکس 
از روز 20 شــهریور آغــاز می شــود و پرونده این 
برگــزاری  بــا  شــهریورماه   31 روز  رقابت هــا 
اوزان  مدال هــای  توزیــع  و  فینــال  مســابقات 
پایانی بســته می شــود. طبق برنامه اعامی از 
ســوی مســئولان برگزاری مســابقات، مراحل 
رقابت های  نهایــی  یک چهــارم  تــا  مقدماتی 
 1۴01 ســال  شــهریورماه   27 تــا   20 از  بوکــس 
نیمه نهایــی  مرحلــه  شــد.  خواهــد  برگــزار 
مســابقات نیز پس از یک روز استراحت، از روز 
29 شــهریورماه پیگیری خواهد شــد و روز 31 

شهریورماه 1۴01 به پایان می رسد.

خبر 
 پایان قرارداد سرمربی هندبال پس از سهمیه جهانی

بوی تمدید قرارداد می آید؟

دلایل عجیب شجاعی برای رفتن از بسکتبال

کدام توسعه، کدام رشد؟

مانوئل تمدید می کند؟

لغو نیمه نهایی بسکتبال به دلیل ابتلای زنان به کرونا

هفته بیست وسوم لیگ برتر والیبال

تلاش مدعیان برای قطعی کردن صعود

تقدیر از ورزشکاران حامی فلسطین در لبنان

روز  حالــی  در  ایــران  هندبــال  ملی پوشــان 
جهان  قهرمانــی  رقابت های  ســهمیه  با  گذشــته 
بــه ایــران بازگشــتند کــه ســرمربی اســپانیایی به 
همراهشــان نبــود. مانوئــل موتایا فرنانــدز که در 
عربستان توانست تیم ایران را به هدف اصلی اش 
یعنی صعــود به جام  جهانی برســاند، حالا دیگر 
قراردادی بــا ایران نــدارد و از لحــاظ قانونی دیگر 

سرمربی تیم ملی نیست.
حال با تمام شــدن مسابقات قهرمانی آسیا 

قرارداد این مربی اســپانیایی هم به پایان رســیده 
است. او اکنون به کشــورش بازگشته تا بعد از چند 
ماه بــا خانواده اش دیدار کنــد. در این میان برخی 
رســانه ها به تشــکیل کمیته فنی فدراســیون برای 
ادامه همکاری با او و تصمیم نامشــخص خود او 
برای ادامــه همکاری نوشــته اند. ماجرایــی که به 
نظر نمی رسد آنقدرها هم جدی باشد و با شرایط 

موجود، دلیلی برای قطع همکاری وجود ندارد.

بسکتبال  فدراسیون  مستعفی  رئیس  نایب 
می گویــد مشــکات شــخصی و کاری دســت بــه 
دســت هم داده اند و فکر می کنــم دیگر حضورم 

نمی توانست مؤثر باشد!
زنــان  رئیــس  نایــب  شــجاعی،  فریــده 
فدراســیون بســکتبال، دوشــنبه، 11 بهمــن ماه از 
سمت خود اســتعفا کرد که مورد تأیید سرپرست 

فدراسیون قرار گرفت.
اســتعفایش  علــت  دربــاره  او 
شــاید  و  بایــد  کــه  آنگونــه  گفت:»نمی توانســتم 
در خدمــت دختــران بســکتبال باشــم و موجب 
خــوب  اوضــاع  کل  در  شــوم.  توســعه  و  رشــد 
زیــادی  دلایــل  اســت  ممکــن  نمی رفــت.  پیــش 

داشــته باشــد اما اگر دلیلــش را پیدا می کــردم که 
جوان تر، توانمندتر  فردی  می ماندم. بهتر اســت 
 و با اختیارات بیشتری بیاید.« در کاراکتر محبوب و 
دوست داشــتنی شجاعی شکی نیســت اما واقعاً 
نایب رئیــس ســال های اخیــر بســکتبال، از کدام 
رشــد و توســعه صحبــت می کنــد که حــالا دیگر 
نمی تواند باعث شــان شــود؟ واقعاً در ســال های 
حضور او بســکتبال زنان به چه رشــد و توسعه ای 
رسید که حالا دیگر امکان انجام یا ادامه دادنشان 
وجود ندارد؟ شــجاعی مدتی پس از آخرین دبیر 
زده  را  در بســکتبال  حضور  قید  طباطبایی،  دوران 
تا شــائبه ها دربــاره بازنگشــتن طباطبایــی به این 

فدراسیون قوت بگیرد.

از  حاکــی  هندبــال  فدراســیون  از  شــنیده ها 
آن اســت که حضور شــش ماهه فرنانــدز در ایران، 
تجربــه خوبی برایشــان بــوده و تصمیــم پاکدل و 
همکارانش، ارائه پیشــنهاد جدید به مانوئل برای 
مانــدن در ایران اســت. مربــی که به نظر می رســد 
در این زمــان محدود، ارتباط بدی هــم با بازیکنان 
نــدارد و در رقابت هــای قهرمانی آســیا، دوران کم 

چالشی را با بازیکنان ایران پشت سرگذاشت.
تیــم هندبــال ایــران در ســال 2022 باید در 
بازی های آسیایی هانگژو و رقابت های قهرمانی 
جهــان در ســوئد و لهســتان شــرکت کنــد. گفته 
ادامه  بــرای  فدراســیون  اولیه  تصمیم  می شــود 

همکاری بــا فرناندز، بازی های آســیایی اســت و 
البته بعید به نظر می رســد این مربی اســپانیایی 
با توجه به موفقیت کســب شــده، یک بــار دیگر 
در  فرناندز  بدهــد.  مــدت  کوتاه  قــراردادی  به  تن 
شــرایطی هدایت ایــران را به خدمــت گرفت که 
همه چیز به کســب سهمیه جهانی و از بین رفتن 
این طلســم هشت ســاله گره خورده بود. حالا که 
تیم ایران بــه این هدف رســیده و دو رویداد مهم 
را هــم پیش رو دارد، نه به نفع فدراســیون اســت 
و نه ســرمربی اســپانیایی که به این ترکیب نسبتاً 
موفــق دســت بزننــد و خودشــان را وارد چالش 

جدیدی کنند.

ابتــای چندیــن بازیکن در لیگ بســکتبال 
نیمه  مرحلــه  دیدارهــای  تعویــق  موجــب  زنان 
بسکتبال  فدراسیون  برنامه  با  مطابق  شد.  نهایی 
قــرار بــود نیمه نهایــی بســکتبال زنــان روزهــای 
چهارشــنبه و جمعــه، 13 و 1۵ بهمن مــاه برگزار 
شــود امــا ابتــای تعــدادی از بازیکنــان بــه کرونا 
موجــب تعویــق مســابقات شــد. بر این اســاس 
کمیته مســابقات و داوران فدراســیون بسکتبال، 

بــازی تیم های زنــان شــیمیدر قم و گــروه بهمن 
تهــران را به دلیل ابتــای بازیکنان ایــن دو تیم به 
ویروس کرونا لغو و بــه زمان دیگری موکول کرد. 
طبق این برنامه قرار بود شــیمیدر قــم با پالایش 
نفت آبادان و اکســون با بهمن، رقابت اول و دوم 

خود را در نیمه نهایی لیگ بانوان انجام دهند.
 پیش از ایــن رقابت های مرحلــه دوم لیگ 

مردان هم به همین دلیل به تعویق افتاده بود.

هفتــه بیســت و ســوم لیــگ برتــر والیبال 
مــردان عصر امــروز با برگــزاری هفت دیــدار به 
میزبانی شهرهای سیرجان، ورامین، یزد، گنبد، 

رامسر، تهران و گرگان پیگیری خواهد شد.
در یکــی از دیدارهــای ایــن هفتــه راه یــاب 
ملل مریــوان و پیــکان به مصاف هــم می روند. 
شــاگردان پیمــان اکبــری در پیــکان در صــورت 
پیروزی در این دیدار، فعاً دوم جدول می مانند 

و البته صعودش به پلی آف را قطعی می کنند.
البته که دیگــر تیم های 14 برده لیگ مانند 
مقاومــت شــهداب و هــراز آمل هــم در صورت 
پیروزی در رقابت های این هفته شان، می توانند 

صعودشان به مرحله حذفی را جشن بگیرند.
جدال پیــکان – مریوان همانقــدر که برای 
بــرای  دارد،  اهمیــت  اکبــری  پیمــان  شــاگردان 
راه یاب ملــل رده نهمــی نیز مهم اســت. تیمی 
که در تمــام هفته های آتــی نیاز به پیــروزی دارد 
تا بتوانــد آخرین ســهمیه حضــور در پلی آف را 

کسب کند.
نیم فصل  پایان  تا  که  هم  ارومیه  شهرداری 
اول مســابقات در جایــگاه دوم جدول رده بندی 
بــود، در نیم فصل دوم عملکرد خوبی نداشــته 

و تــا رتبــه پنجــم جــدول  رده بندی ســقوط کرد. 
هفتــه  ایــن  تنــدروان  محمدرضــا  شــاگردان 
میهمان شــهرداری گنبد هســتند و بــرای حفظ 
جایگاه خــود به برد نیــاز دارنــد. ارومیه ای ها در 
نیم فصــل دوم بیش از کســب پیــروزی، باخت 
را تجربه کرده انــد و به هیچ وجه شــرایط خوبی 

ندارند.
برگــزار  حالــی  در  هفتــه  ایــن  رقابت هــای 
می شــود که ســپاهانی ها پیش از این با کسب 19 
بــرد، صعود خود بــه پلی آف، آن هــم به عنوان 
صدرنشــین را قطعی کرده بودند و چهار رقابت 
آتی شــان تأثیری در جایگاه و وضعیــت آنها در 

مرحله بعدی لیگ نخواهد داشت.

برنامه کامل هفته بیست وسوم: )ساعت 16(
فولاد سیرجان ایرانیان – سایپا

شهرداری ورامین – لبنیات هراز آمل
مقاومت یزد – فولاد مبارکه سپاهان

شهرداری گنبد – شهرداری ارومیه
هورسان رامسر – آذرباتری ارومیه

پیکان – راه یاب ملل مریوان
پاس گرگان – مس رفسنجان

ورزشــکاران  از  تجلیل  بین المللی  همایش 
»کمپیــن  توســط  روابــط  عادی ســازی  مخالــف 
جهانی بازگشــت به فلســطین« به میزبانی لبنان 
در حــال برگــزاری اســت. ایــن همایــش تجلیــل 
از ورزشــکارانی را برجســته می کنــد کــه از طریق 
نمــوده  برجســته  را  فلســطین  موضــوع  ورزش 
وپیروز شدند، وهدف این است که از طریق ورزش 
جهانیــان را با آرمان کشــورهای اســامی و عربی 
واولویت اول آنها و خودشــان  که همان فلسطین 

است، آشنا کنند.
)جــودو(،  الجزایــر  از  نــوری  فتحــی 
)کیــک  اردن  از  عیــد  وصفــی  محمــد 
بوکســینگ(، اســامة ابــو جامــع از اردن )پینــگ 
از  الرســول  عبــد  محمــد  معلــولان(،  پنــگ 
کویــت از  الســبتی  حبیــب  جــودو(،   (  ســودان 
)تنیس(،  کویــت  از  العوضــی  محمــد  )جــودو(، 

مالــک  تــای(،  )مــوی  عــراق  از  الکنانــی  علــی 
عیــدی  فــادی  )کاراتــه(،  لبنــان  از  الزیبــاوی 
ایــران از  غامــی  آریــن  )شــطرنج(،  لبنــان   از 

از  الطالــب  الرحیــم  عبــد  محمــد  شــطرنج(،   (  
موریتانیا ) شــطرنج(، میســاء العباســی از تونس 
ورزشــکاران  ســوریه  ارتــش  و باشــگاه  ) بوکــس( 
مــورد  همایــش  ایــن  در  کــه  هســتند  تیم هایــی  و 
تقدیر قــرار می گیرنــد. عبدالملک ســکّریه، دبیر 
بین المللــی  همایــش  گفت:»ایــن  کمپیــن  ایــن 
اســت  ورزشــکارانی  از  وقدردانــی  تجلیــل  بــرای 
کــه عادی ســازی روابط بــا اســرائیل را رد می کنند 
جهانــی  »کمپیــن  آن  ســازماندهی  مســئول  و 
بازگشــت به فلســطین« اســت کــه یک ســازمان 
مردمــی و انجمنــی اســت کــه فعــال در تمامــی 
گروهها است. در حدود 80 کشور در سراسر جهان 

در پنج قاره در این کمپین حضور دارند.«

توپ و تور

 تمرین دو طلایی تیم ملی کشــتی آزاد؛ حســن یزدانی و کامران قاســمپور. در شــرایطی که 
کامران با آسیب دیدگی در این مرحله اردو حضور دارد. 

عکس نوشت

 ایران ورزشی- ســفر تیم ملی کشــتی آزاد به امریکا 
وارد حاشیه های جدیدی شده است. دیدار دوستانه ای که 
وارد تنش شده و شــاید تمام روابط خوبی را هم که تا قبل 
از این در کشتی وجود داشــت، از بین ببرد. ویزای علیرضا 
دبیر برای ســفر به امریکا صادر نشــده تا حالا سفر این تیم 
در شــرایط ســختی قرار بگیرد. علیرضا دبیر تهدید کرده 
بود در صورتــی که ویزای یک نفــر هم نیاید تیــم را اعزام 
نمی کند. حالا فدراسیون کشــتی امریکا ایمیل زده و خبر 

از صــادر شــدن ویزای اعضــای تیم به غیــر از چهــار نفر را 
اعام کرده و همین باعث شده تا فدراسیون کشتی پاسخ 

تندی به فدراسیون کشتی امریکا بدهد.
ایــن پاســخ در راســتای همــان حرف هــای قبلی که 
علیرضا دبیــر زده بــود، انجام شــد. علیرضا دبیــر ظاهراً 
پیش بینــی می کرده کــه ویــزای او صادر نشــود. به همین 
دلیل هم تهدید کــرد اگر ویزای یک نفر هم صادر نشــود، 

اجازه نمی دهد این سفر انجام شود.

ایــن تصمیم دبیــر باعــث تنش بیشــتر بین کشــتی 
ایران و امریکا می شــود. باید به این نکته توجه کرد که این 
بین المللی  پروتکل های  شــامل  و  است  دوستانه  مسابقه 
نمی شــود. به همین دلیل امریکا بعید اســت که بخواهد 
تحت فشار تصمیم بگیرد و بعید است که در این فرصت 
انــدک باقیمانــده ویــزای علیرضا دبیر و ســه نفــر دیگر را 
صــادر کند. به جز دبیر، دو کشــتی گیر و یک مربی هم ویزا 
نگرفته انــد و این مســأله تصمیم قبلی علیرضــا دبیر را با 

چالش مواجه کرده است.
امامی، ســخنگوی فدراسیون کشتی هم تأکید کرده 
که اگر ویزای تمام اعضای تیم صادر نشــود سفر تیم ملی 
بــه امریکا منتفی اســت. بنابرایــن در یک هفتــه مانده به 
اعزام تیم به امریکا باید گفت سفر کشتی گیران به امریکا 
منتفی شده اســت. تصمیمی که به نظر خیلی هم آسان 
نیســت و حتماً در آینده رابطه ایران و امریــکا را در عرصه 

کشتی دچار بحران می کند.

 بازی های پارالمپیک همیشه ستاره های جدیدی را 
به ورزش معرفی کــرده و این بار هم در پارالمپیک توکیو 
این امیر خسروانی بود که از ورزش کم بینایان و نابینایان 
بــه ورزش ایران معرفی شــد. بچه محــل مهدی طارمی 
که بر اثر یــک حادثــه و هنگام بــازی فوتبــال بینایی اش 
آســیب می بیند، حالا به یک چهره اســتثنایی در ورزش 
ایــران تبدیل شــده اســت. او در کاروان کیفی اعزام شــده 
به بازی های پارالمپیک از شــانس های کســب مدال طا 
محسوب نمی شــد اما در پرش طول رکورد بسیار خوبی 
از خود به جا گذاشت و توانست به مدال طا برسد و حالا 
پاریس  پارالمپیک  بازی هــای  همچنیــن  و  چین  هانگژو 
یکی از گزینه های اصلی کسب مدال طا است. این پرنده 
ایرانی اما حرف های جالبی می زند و می گوید بزرگترین 
فوتبالیســت  دایــی،  علــی  دیــدن  زندگــی اش  آرزوی 
پرافتخــار ایرانی بود که ایــن آرزو برآورده شد:»همیشــه 
در زندگــی ام آرزو داشــتم که علی دایــی را به عنوان یکی 
از بهتریــن بازیکنان تاریخ از نزدیک ببینــم که به آرزویم 

رسیدم.«

بعــد از پارالمپیــک توکیــو مدتــی بی خبــر بودیــم، 
نمی خواهی تمرینات را شروع کنی؟

مدتی به دلیل ابتا به کرونا ســویه اُمیکرون در خانه 
تحت مداوا بودم و البته مدتــی هم به دلیل مصدومیت 
از تمرینات دور هســتم اما به همین زودی ها تمریناتم را 

شروع می کنم.
مصدومیت چرا؟

از ناحیه آشــیل پا دچار مصدومیت بودم که مدتی 
است اجازه نمی دهد خوب تمرین کنم.

نیاز به جراحی دارد؟
به دکتر متخصص مراجعه کردم که گفتند جراحی 
کنــم اما بعد توســط علــی دایی بــا دکتر کیهانــی ارتباط 
گرفتم که بعــد از معاینه دکتــر کیهانی قرار شــد که فعاً 

جراحی نکنم.
علی دایی وقت گرفت؟

 همیشه آرزو داشتم که علی دایی را از نزدیک ببینم 
و واقعاً بزرگترین آرزوی زندگی ام این بود که علی دایی را 
از نزدیک ببینم که یک روز به همراه برادرزاده  آقای دایی 
رفتم به دیدارش و همانجا هم آقــای دایی لطف کرد و با 
دکتر کیهانی تمــاس گرفت و برای من وقت گرفت. علی 

دایی خیلی مرد بزرگ و قابل احترامی است.
ولــی این کارها باید از ســوی فدراســیون پزشــکی- 

ورزشی انجام شود؟
خب یکسری از کارها انجام شده بود اما فعاً با نظر 

دکتر کیهانی دارم پیش می روم.
اوضاع بهتر شده؟

کمی بهتر شــده اما هنوز وقتی تمرین می کنم درد 
به ســراغم می آید. به همیــن دلیل هم کیفیــت تمرینم 

افت کرده است.
بــا  کلًا  کــردی؛  اشــاره  دایــی  علــی  بــا  دیــدار  بــه 

فوتبالیست ها ارتباط خوبی داری.
بله با مهدی طارمی که همشــهری هســتم و ارتباط 
نزدیکی داریــم اما با محمد دانشــگر، فرهــاد مجیدی و 
شجاع خلیل زاده هم ارتباط دارم. البته مهدی این روزها 

سرش خیلی شلوغ است اما این اواخر دانشگر 
و شجاع را دیدم.

بــه  امــا  بــودی  اســتقلالی  ظاهــراً 
ســمت  رفتــی  طارمــی  مهــدی  خاطــر 

پرسپولیس؟
نه بابا من هر دو تا رو دوســت دارم. 

هم قرمز و هم آبــی. در هر دو تیم رفقای 
خوبی دارم.

بعد از پارالمپیک مدال طلایی که کســب 
کردی، دیده شد؟

 خــدا را شــکر. از نظــر جوایز هــم همــه را پرداخت 
کردند. یک زمین به من دادنــد و محل تمرین هم تغییر 
کــرد. در گناوه هــم گفتنــد که پیســت تارتان می ســازند. 
الان هم در بوشــهر تمریــن می کنم امــا واقعیتش بیل و 
فرغونی که در ســر تمرین فیلمش را گرفته بودم بیشــتر 

از مــدال طایــم در المپیک دیده شــد ولی خدا را شــکر 
می کنم.

الان کــه خــودت دیگر نبایــد زمین تمریــن را آماده 
کنی؟

نه. متأســفانه گناوه محــل تمرینی مناســبی ندارد 
و مجبــور بودم که بــرای تمرین خــودم با بیــل و فرغون 
محل تمرین را آماده کنم. هنــگام بازی های پارالمپیک 
هــم کلیپی پخش شــد که داشــتم با بیل و فرغــون زمین 
تمرین را آماده می کردم اما خدا را شــکر بعد 

از المپیک شرایط تغییر کرد.
المپیــک  از  بعــد  حســابی  پــس 
اوضاع روبراه شــده و دیگر باید به فکر 

ازدواج باشی؟
نــه خــدا را شــکر فعــاً از ازدواج 

خبری نیست.
خوبــی  جوایــز  کــه  الان  چــرا؟ 

گرفته ای؟
حالا آنقدر هــم وضعم خوب نشــده. کمی اوضاع 
تمریــن تغییــر کرده چــون دیگــر مجبــور نیســتم برای 
تمرین به شــیراز بروم. در همان بوشــهر تمرین می کنم. 
اما اوضــاع مالی همچنان خراب اســت. جوایزی هم که 

گرفتم، مجبور شدم برای بدهی هایم پرداخت کنم.
چرا این همه بدهی؟

هم بــه بانــک بدهکار بــودم هــم حقــوق مربی را 
بدهکار بودم.

حقوق مربی را که نباید ورزشکار پرداخت کند؟
متأســفانه حقــوق مربــی را بایــد خــودم پرداخت 
نیست.  چشــمگیر  هم  حقوق  به عنوان  دریافتی ام  کنم. 
قرار بود 15 ماه به من حقــوق بدهند که 4 ماه دادند. قرار 
بود 5 میلیون باشــد که این هم تغییر کرد و در حدود ســه 

میلیون و 700 هزار تومان پرداخت شد.
این حقوق به پای فدراســیون اســت یا کمیته ملی 

پارالمپیک؟
دقیــق نمی دانــم امــا فکــر کنــم کــه کمیتــه ملــی 
و  کــردم  پیگیــری  می کــرد؛  پرداخــت  پارالمپیــک 
البتــه پیگیــری من بــه جایــی نرســید. بعضــی از مواقع 
حقوق هایــی که پرداخــت می کنند عجیب بــود. قبل از 
اینکــه طا بگیــرم، دو میلیــون و 700 حقــوق می دادند 
وقتــی هــم ســؤال می شــد، می گفتند کــه مالیات کســر 

می شود.
در دوومیدانی مربیان و یا ورزشــکاران به کشورهای 
خارجی اعزام می شــوند امــا اینجا حقوق مربــی را باید 

پرداخت کنی؟
اینها تناقض اســت که بایــد رفع شــود. توکیو رفتم 
تنهایــی؛ در واقــع 6 نفــر بودیــم بــا یــک مربــی. حقوق 

مربی ام را باید پرداخت کنم.

 علیرضا دبیر تهدید کرد:

 ویزای   یک نفر هم
  صـــادر نشــود

 به امریکا نمی رویم 

 امیر خسروانی: بزرگترین آرزویم دیدن علی دایی بود

بیل و فرغونم بیشتر از طلای پارالمپیک دیده شد

تصمیم ستاد به مذاق 3 فدراسیون خوش نیامد

تنیس، اسکواش و بدمینتون؛ خواهان اعزام مردان
ایران ورزشی - در نشست این هفته ستاد عالی بازی های 
آســیایی تصمیم بر این شــد که 5 رشته به رشــته های اعزامی 
بــه هانگــژو اضافــه شــوند. ســوارکاری، ســه گانه، بدمینتون، 
اســکواش و تنیس، رشــته هایی هســتند کــه بــه کاروان ایران 
اضافه شــده اند که از بین اینها قرار اســت در ســه رشته تنیس، 
اســکواش و بدمینتون، فقط دختران اعزام شوند؛ تصمیمی 
که گویا خیلی به مذاق مســئولان فدراســیون خــوش نیامده 
است. نه اینکه رؤسای این ســه فدراسیون مخالف اعزام زنان 
باشند، اما ترجیح شــان این است که تیم مردان هم حضور در 

بازی های آسیایی هانگژو را تجربه کنند.
مســأله ای که باعث شــده زنان در این ترکیب قرار گیرند، 
ضرورت توجه به موضوع برابری جنســیتی اســت که از سوی 
IOC به کمیته های ملی المپیک کشــورها اباغ شــده اســت. 
چهار ســال قبل وقتــی کاروان ایــران برای بازی های آســیایی 
جاکارتا نهایی شــد، رضا صالحی امیری این وعده را داد که در 
کاروان اعزامی به هانگژو، حضور زنان رشد چشمگیری دارد. 
ســتاد عالی بازی های آســیایی تاش کرده در این مســیر قدم 
بردارد اما موضوع کیفی ســازی کاروان هم دغدغه دیگری به 
وجود آورده و باعث شــده ســختگیری هایی در مورد انتخاب 
مســافران هانگژو اعمال شود. البته این ســختگیری ها بیشتر 
در بخــش مردان اســت تا حداقل هــای برابری جنســیتی هم 
رعایت شــود؛ موضوعی کــه تنیــس، اســکواش و بدمینتون 
به آن اعتراض دارنــد و می خواهند کمیته ملــی المپیک و در 
نهایت ســتاد عالی بازی های آســیایی در مورد آن تجدید نظر 

کند. گویا بعد از نشست ستاد عالی در روز شنبه، مسئولان این 
سه فدراسیون با مسئولان کمیته و پیمان فخری که سرپرست 
کاروان اعزامی به بازی های آسیایی است، نشستی داشته اند و 
دغدغه های خود را مطرح کرده اند اما هنوز مشــخص نیست 

که آیا حرف شان به جایی می رسد یا نه.
اســتدلال رؤســای ایــن ســه فدراســیون این اســت که در 

بخــش مــردان و در رده پایــه این رشــته ها، اتفاق هــای خوبی 
افتاده و برای تشــویق پســران بایــد نمایندگانــی از آنها در تیم 
اعزامی باشــند. این فدراســیون ها گویــا به اعزام یکــی دو نفر 
از ورزشــکاران کم ســن و ســال هم قانع هســتند اما سیاســت 
کیفی ســازی کاروان کــه از ابتدا اعام شــده، مانع شــده تا این 
خواســته به نتیجه برســد؛ مگر اینکه در روزهــای آینده اتفاق 

خاصی بیفتد.
کیفی ســازی  سیاســت  مــردان،  بخــش  بــا  ارتبــاط  در 
پررنگ تر است و افرادی اعزام می شــوند که یا شانس قطعی 
مدال هســتند یا اینکه در مســیر کســب مدال قرار دارند اما در 
مورد بانوان نگاه کمی متفاوت اســت. گفته می شــود اتفاقی 
مثل آنچه برای مشــکات الزهرا صفی افتاده، نشــان می دهد 
کــه تنیس دختران حرکــت رو به جلــو دارد و باید به این رشــد 
توجه شــود؛ همان طــور که در مــورد ســه گانه اتفــاق افتاده و 
نتیجه تمرین فشــرده در روزها و ماه های کرونایی باعث شده 
کمیته ملی المپیک پیشنهاد این فدراســیون را به ستاد عالی 

ببرد و رأی مثبت ستاد را بگیرد.
و  اســکواش  تنیــس،  مــورد  در  کمیتــه  مســئولان  گویــا 
بدمینتــون در بخــش مــردان قانــع نشــده اند و ایــن در حالی 
است که مســئولان این ســه فدراســیون معتقدند، اعزام این 
ورزشــکاران در مقابل اعزام 300، 400 نفری رشته های دیگر، 

خیلی هزینه ای ندارد.
با اینکه مسئولان کاروان می گویند ترکیب رشته ها بسته 
شــده و بعید اســت رشــته ای اضافه شــود اما به نظر می رســد 
دو ســه هفته ای فرصت هســت برای مجاب کردن مســئولان 

کاروان اعزامی تا در این رشته ها هم نفراتی اضافه شوند.
ستاد عالی بازی های آســیایی به خاطر هزینه بالا، اعزام 
تیم دختــران والیبــال و هندبــال را در برنامه قرار نــداده و این 
نشــان می دهد که موضوع هزینه مهم است و این طور نیست 

که همه درخواست ها به نتیجه برسد.

به خاطر 
طارمی، با خیلی 
از فوتبالیست ها 

ارتباط دارم
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